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R E P U B L I K A      H R V A T S K A  

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GORNJA VEŽICA 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 

KLASA :     24-05/22-01/10 
URBROJ : 2170-1-09-10-22-24 
Rijeka,       20. 12. 2022. 
 
 
 

ZAPISNIK 

SA 46. SJEDNICE VMO GORNJA VEŽICA 
 

46. sjednica VMO Gornja Vežica održana je 20. prosinca 2022. godine (utorak) s 
početkom u 16,00 sati u prostorijama MO Gornja Vežica, Zdravka Kučića 1. 
 
Sjednici su bili nazočni:   
- Ozren Kraljić, predsjednik VMO 
- Marijan Bačić, zamjenik predsjednika VMO 
- Adam Butigan, član VMO 
- Frančeska Sobol-Mišćević, član VMO 
- Iva Ciper, član VMO 
- Sonja Ban Oklobdžija, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-  
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  

 
 

D N E V N I     R E D 

 

1. Usvajanje Programa rada i Financijskog plana MO Gornja Vežica za 2023. 

godinu 

2. Realizacija programa Doček Sv. Nikole  

3. Razno 

a. Rotor kod Caffe bara Ankora 

b. Mišljenje Vijeća – korisnici prostora 
 
Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, bez primjedbi. 

 

 

AD 1 

  
Predsjednik Vijeća s nazočnima je raspravio prijedloge Programa rada za iduću godinu 
temeljem kojih je izrađen Financijski plan za 2023. godinu. 
  

Zaključak: nakon dulje rasprave i razmatranja, nazočni su usvojili Program rada 

kao i Financijski plan za 2023. godinu.  
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AD 2 
 
Predsjednik i zamjenik predsjednika Vijeća s nazočnima  su razmotrili program Doček Sv. 
Nikole.  
Program je održan 6. prosinca u 17 sati nastupom Prvih riječkih mažoretkinja ispred 
Hrvatskog doma Vežica. Nakon nastupa, djeci se obratio Sveti Nikola i pozvao 
predškolsku djecu da prime slatki paket. Program je završio fotografirajući se sa Svetim 
Nikolom.  
 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje, raspravilo te izrazilo zadovoljstvo 

kompletnom  realizacijom programa Doček Svetog Nikole.  
 
 

AD 3  
 
Tajnica je Vijeću prenijela upit mještana vezano za uređenje rotora na križaju ulice Brdo s 
ulicom Zdravka Kučića (kod cafe bara Ankora) budući se radi o vrlo nepreglednom 
križanju. 
Vijeće je istaknulo kako se sa navedenom problematikom već više puta obraćalo 
nadležnima te je njihov zaključak da se radi o neravnoj prometnici na kojoj je nemoguća 
izgradnja rotora.  
 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje.  

 
Predsjednik Vijeća izrazio je mišljenje vezano za korištenje dijela prostora (mali ured) od 
strane Udruge umirovljenika-Podružnica Gornja Vežica. Istaknuo je kako Podružnica 
umirovljenika koristi i malu salu koja im je sasvim dostatna za korištenje te bi mali ured 
trebalo koristiti Vijeće za potrebe odlaganja materijala nakon održanih programskih 
aktivnosti ukoliko je potrebno. 
Sukladno navedenom, također bi trebali iznijeti stvari iz ureda.   
 

Zaključak: Vijeće je navedeno primilo na znanje.  
 
Vijeće je zajednički raspravilo komunalnu problematiku područja Gornje Vežice koja će se 
proslijediti nadležnima na razmatranje.  
 
Sjednica je završila u 19,00 sati.  
U Rijeci, 20. prosinac 2022. godine. 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.     
 
 
 
                  Zapisničar:                                            Predsjednik Vijeća mjesnog odbora:         
         Sonja Ban Oklobdžija                                                     Ozren Kraljić 


